



MERRYLAND INTERNATIONAL SCHOOL - ABUDHABI

PORTIONS FOR FIRST TERM - 2017-2018

GRADE: X

SUBJECTS	TOPICS	
Arabic For Arabs	<u>الصف العاشر</u> 1- حسن الخلق 2- اذا المرء لم يدنس 3- قصة قصيرة الخبز 4- قصة قصيرة " مصباح الحمام " 5- صيغ المبالغة 6- الاستعارة 7- ملف الطالب "المهارات النحوية و البلاغية في أوراق العمل و المراجعة "	
Arabic For Non Arabs	<u>الصف العاشر</u> 1- الفصول الأربعة (الكتاب +أوراق العمل). 2- ثمن الظل (الكتاب +أوراق العمل). 3- العودة من العطلة (الكتاب +أوراق العمل). 4- الهوايات (الكتاب + أوراق العمل).	
Islamic For Arabs	<u>الصف العاشر</u> 1- سورة الكهف (1-8) 2- القرآن المكي والمدني 3- العقل في الإسلام 4- المدارس الفقهية 5- سكينه بنت الحسين- رحمها الله .	
Islamic For Non Arabs	<u>UNIT-A</u> ➤ The Messengers and their Message ➤ The Books of Allah(SWT) ➤ Surat Ya'Sin(Ayaat 1-32)	<u>UNIT-B</u> ➤ The Last Holy Book ➤ Short History of Al Quran ➤ Suwar and Ayaat
English	IGCSE Syllabus [Reading + Writing , Listening]	
Mathematics	All IGCSE Topics	
Physics	ELECTRICITY AND MAGNETISM-WHOLE UNIT ATOMIC PHYSICS-WHOLE UNIT MOMENTUM AND RESULTANT VECTORS	
Chemistry	1. States of matter 2. Separation techniques 3. Atoms, elements and compounds 4. Electrochemistry	5. Acids, bases and oxides 6. Salt analysis and salt preparation 7. Natural polymers
Biology	All Units Except Unit 21with reference to IGCSE Syllabus.	
ICT	<u>Theory</u> 1. Types and components of computer systems 2. Input and output devices 3. Storage devices and media 4. Networks and the effects of using them 5. The effects of using IT	6. ICT applications 7. File management <u>Practical - Paper 2</u> a. Document production b. Data manipulation c. Presentations
URDU	Essay writing , dialogue Writing , Letters Writing Report Writing, Speech Writing , Sentence Formation , Translation, Comprehension, Cloze Passage, Idioms	

Date	07/12/17	10/12/17	11/12/17	12/12/17	13/12/17	14/12/17
Subject	BUSINESS ECONOMICS	ARABIC ENGLISH	LANG MATH	CHEMISTRY ICT	ISLAMIC PHYSICS	BIOLOGY